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Abstract (en)
[origin: US2024208697A1] A locking cap for a container comprising a neck comprises: —an outer body, defined by an upper face and a cylindrical
wall, and including a breakable strip extending from the upper face to a free end of the cylindrical wall, —a capsule, arranged on the upper face
and rigidly connected to the breakable strip, —a cage, locked in the outer body, having a generally cylindrical shape, and comprising a plurality of
bridges connecting neighboring branches, and a flexible member, one end of which is rigidly connected to a bridge and another free end of which
is oriented upward, the flexible member being adjacent to a weak point of the bridge. The flexible member of the cage is rigidly connected to the
breakable strip of the outer body.

Abstract (fr)
L'invention concerne une coiffe de verrouillage (100) pour un récipient à col comprenant :- un corps externe (30), défini par une face supérieure
et une paroi cylindrique, et incluant une bande sécable (35) s'étendant de la face supérieure jusqu'à une extrémité libre de la paroi cylindrique,-
une capsule (40), disposée sur la face supérieure et solidaire de la bande sécable (35),- une cage (20), verrouillée dans le corps externe (30),
présentant une forme générale cylindrique, et comprenant une pluralité de ponts reliant des branches voisines, et un membre flexible (27), dont
une extrémité est solidaire d'un pont et une autre extrémité, libre, est orientée vers le haut, ledit membre flexible (27) étant adjacent à un point
fragile dudit pont. La coiffe (100) est remarquable en ce que le membre flexible (27) de la cage (20) est solidaire de la bande sécable (35) du corps
externe (30).
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